

### 【購買寵物通行證人士 注意事項】

1. 每張「2+1 寵物通行證」只限攜帶一隻寵物入場，每張「2+2 寵物通行證」只限攜帶兩隻寵物入場。此外，由於場地限制的原因，該寵物必須符合以下規定，否則將被拒入場：
  - 該寵物須為貓隻或狗隻
  - 該寵物須為體重 20kg 或以下
2. 所有寵物進入商場範圍內均需要放置於寵物袋/寵物車內或手抱，直至進入活動區域為止。主辦方強烈呼籲所有寵物主人無論任何時候均以雙手緊抱寵物或放於寵物袋內，切勿放置寵物於場地內行走，以免走失或引起不必要的意外。
3. 為維持現場秩序及參觀人士之安全，寵物主人必須自行照顧所攜帶的寵物，任何因追逐、爭吵、碰撞而導致發生之意外，主辦方恕不承擔任何責任。
4. 寵物所有糞便和其他廢物必須由寵物主人妥善收集和處置，否則須向主辦方支付相關清潔費用。
5. 若參觀人士之寵物因行為不當或其他原因而直接或間接導致場內設施遭受損毀或破壞，該人士或須支付相關維修費用。
6. 若參觀人士之寵物襲擊或傷害他人之寵物或其他參觀人士，該寵物主人或將會被檢控及須負上相關責任，主辦方恕不負責。
7. 請各寵物主人採取適當的保護及預防措施，防止寵物間交叉傳播任何疾病。
8. 場內不設任何獸醫駐場醫療服務，如有需要，請向在場工作人員查詢或要求協助。
9. 如本條款及細則的中、英文兩個版本有任何抵觸或不相符之處，須以中文版本為準。

### 【寵物韓服衣櫃租借須知】

1. 租用者須確保「租借表格」內的聯絡資料真實性。
2. 每位租用者每次只可為同時租用 1 件寵物衫及 1 件飾物，須妥善歸還後才可再進行下次租借。
3. 若選用「寵物韓服衣櫃」租借服務，租用者必須確保其寵物沒有感染任何皮膚疾病或傳染病。在租用過程中，如租用之衣服及飾物出現任何破損及污跡，主辦方有權向相關人士索償。
4. 建議租用者先參考場內張貼的衣服尺寸，並可詢問在場工作人員的意見，確保尺寸合適，同時檢查所有配飾齊全、衣物沒有破損，所有服飾一旦借出，任何原因下均不設退款。
5. 在衣物歸還後，主辦方將會為衣物進行徹底清潔，如寵物因衣物/飾物而引致任何不適，主辦方概不負責。
6. 所有寵物衣服須在入場時段內歸還，不可帶到下一節入場時段，如在該時段完結前仍未歸還相關租借的衣服，主辦方將收取 100 元港幣逾時罰款。

### **[Terms and Conditions for Pet-friendly Session]**

1. "2+1 Event Pass Package" purchasers are only allowed to bring ONE pet per package while "2+2 Event Pass Package" purchasers are only allowed to bring TWO pets per package. The pets must meet the following requirements for entry:

- Dogs or cats only
- The pet must be 20kg or less in weight

2. All pets must be put inside a pet carrier bag or a pet stroller, or be held tightly while entering the shopping mall area until the event venue. All pet owners should hold their own pets or settle them inside a pet carrier when they are in the event venue, do not leave your pet on the ground to avoid any accidents or losses.

3. For safety, pet owners are fully responsible for taking care of their own pets, and the organizer will not be liable for any accidents caused by chasings, quarrels, or crashes.

4. All pet wastes must be properly collected and disposed of by the pet owners. Otherwise, the organizer may charge the pet owners for cleaning and sanitizing fee.

5. If any pet causes damage or destruction to the displays and props of the photo booths or other facilities inside the venue, the pet owner is required to pay the relevant maintenance fee.

6. If any pet attacks or causes harm to another pet, the pet owner may be prosecuted, and he/she is fully responsible for the consequences. The organizer will not be liable for any responsibility in such case.

7. All pet owners are required to take appropriate protective and preventive measures to prevent the spread of any diseases among pets.

8. No veterinary service will be provided inside the event venue. Please inquire and ask for assistance from on-site staff if necessary.

9. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version of this notice, the Chinese version shall prevail.

### **[Terms and Conditions for "Pet Hanbok Wardrobe" rental service]**

1. It is the rental service users' responsibility to complete the application form fully and truthfully.

2. Each rental service users or pet owners can rent for only ONE Pet clothe and ONE Accessory for one time. Another pet clothe and accessory can be rented only after the previous items are returned.

3. For "Pet Hanbok Wardrobe" rental service users, pet owners must ensure that their pets are free from any skin or infectious diseases. In the case that the pet clothes or accessories are damaged or stained, the organizer holds the right to request compensation from the relevant parties.

4. Pet owners are highly recommended to ask for the advice from the staff or take reference to the size details posted in the venue. Please make sure all pet items are returned in their original conditions. All rental charge is not refundable for any reasons once the pet's items are rented.

5. The organizer will take care of complete cleaning and sanitation of the pet clothes and accessory after every rental to ensure the best condition of the collection. The organizer is not responsible and liable for any pet malaise or allergy caused by the pet costumes and accessories, and its related rental service.

6. The rented clothes and accessories must be returned promptly at the end of each session or HK\$100 overdue cost will be charged to the pet owners or the rental service users otherwise.